

Title (en)

External door handle

Title (de)

Türaußengriff

Title (fr)

Poignée de porte extérieure

Publication

**EP 2333206 A1 20110615 (DE)**

Application

**EP 11158340 A 20050314**

Priority

- EP 05717026 A 20050314
- DE 102004036663 A 20040728

Abstract (en)

The handle (1) has a handle housing (2), arranged in the chassis and a pull-handle (6), mounted in the handle housing such as to pivot about a pivot axis (4) at one end of the handle housing. The pull-handle locks flush to the chassis of the vehicle or the handle housing in the closed position and, in an outswung, operating position, extended from the chassis, opens the door lock and/or the door manually pulling the door handle. An unlocking button is provided inside or outside the handle housing, which the pull-handle may be unlocked in the closed and rest position. The pull-handle may be pivoted into the operating position in which the pull-handle projects from the chassis for operation. The pull handle is linked by a spring (12, 14) after unblocking by the release button (10) is pressed into the operating position.

Abstract (de)

Bei einem Türaußengriff (1) zur Türschloss- und/oder Türbetätigung für eine Karosserie eines Kraftfahrzeuges, mit einem in der Karosserie angeordneten Griffgehäuse (2) und einem in dem Griffgehäuse (2) an einem Ende des Griffgehäuses (2) um eine Schwenkachse (4) schwenkbar gelagerten Zuggriff (6), wobei der Zuggriff (6) in Schließstellung bündig mit der Karosserie des Kraftfahrzeugs oder dem Griffgehäuse (2) abschließt, und in einer ausgeschwenkten, von der Karosserie abstehenden Betriebsstellung beim manuellen Ziehen an dem Zuggriff (6) das Türschloss und/oder die Tür öffnet, ist vorgesehen, dass innerhalb oder außerhalb des Griffgehäuses (2) mindestens eine Entriegelungstaste (10) angeordnet ist, mit der der Zuggriff (6) in der Schließ- und Ruhestellung entriegelbar ist, wodurch der Zuggriff (6) in die Betriebsstellung, in der der Zuggriff (6) zur Betätigung von der Karosserie absteht, verschwenkbar ist.

IPC 8 full level

**E05B 65/20** (2006.01)

CPC (source: EP)

**E05B 85/107** (2013.01); **E05B 81/06** (2013.01)

Citation (applicant)

- DE 20007426 U1 20010823 - WITTE VELBERT GMBH & CO KG [DE]
- DE 10015887 C1 20020117 - HUF HUELSBECK & FUERST GMBH [DE]

Citation (search report)

- [AD] DE 10015887 C1 20020117 - HUF HUELSBECK & FUERST GMBH [DE]
- [AD] DE 20007426 U1 20010823 - WITTE VELBERT GMBH & CO KG [DE]
- [A] US 4895403 A 19900123 - OSENKOWSKI JOSEPH M [US]

Cited by

DE102016103406A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU MC NL PL PT RO SE SI SK TR

DOCDB simple family (publication)

**WO 2006010649 A1 20060202**; DE 102004036663 A1 20060323; EP 1771633 A1 20070411; EP 1771633 B1 20120530;  
EP 2333206 A1 20110615; EP 2333206 B1 20121010; EP 2333207 A1 20110615; EP 2333207 B1 20151223

DOCDB simple family (application)

**EP 2005051143 W 20050314**; DE 102004036663 A 20040728; EP 05717026 A 20050314; EP 11158267 A 20050314; EP 11158340 A 20050314